

Referat af ordinært møde

19. august kl. 19.00

Afbud fra Inga, Ole og evt. Jens

1. Valg af dirigent og referent Anette og Inge.
2. Godkendelse af dagsorden

3. Meddelelser

Orientering fra formanden: Anette og Inge deltager i Ambassadøraften på Gl. Avernæs den 28/8.

Sandra som er ambassadør er forhindret på grund af forældremøde.

Udvikling af byen. To lokale håndværkere vil gerne i et samarbejde med investor på boligfronten.

Opfølgning af sidste møde. Der sælges huse i byen nogen hurtigt og andre langsommere.

Lokalplan ang. Clever er godkendt. Vi afventer nu lokalplan på Rema og andet.

Skoletrekanten orientering: Sagen ligger stille, det bliver spændende om der på sigt kommer en handel.

Information fra Støjgruppen v/ Mona: Der bliver igen i September afholdt et møde mellem diverse politikere vedr. transportudvalgets stillingtagen til Støjværns puljen. Støjgruppen består nu kun af 3 stærke kræfter. Det er Birthe Harndal, Anette Bentsen og Mona Lilleris Nielsen. De gør det bare rigtig godt og vi som lokalråd står selvfølgelig bag dem. Det forventes også at der på næste byrådsmøde vedtages at støtte vores ønske om støjværn. Vi har fokus på at støjkortet har ændret sig fra 2017 og til nu, det vil sige at det jo er anerkendt at støjen er blevet værre.

.4. Økonomi

Status på regnskab. Vi har Borgerhusets kælder gratis i 2025.

Anette beretter at vi har det økonomisk stabilt, vi har råd til at afholde borgermøde igen og byde på både lidt spiseligt og drikkevarer. Vi vil gerne afholde et borgermøde når vi kan invitere de respektive investorer i området. Måske i forbindelse med lokalplanen for hele aflastningsområdet.

Kommende møder og vælgermøde. Sogneforening står for lokalerne og drikkevarer. Røst står for opsætning af borde og invitationer og andet administrativt arbejde.

5. Hvad kan vi gøre for at udvikle området ud over det vi allerede har gang i? Poul har taletid:

Han foreslår at vi i 1. kvartal, 2026 afholder et inspirationsmøde, hvor man kan arbejde i grupper og måske på den måde kan vi få lavet en skitseplan for udvikling af sognet. De ting han fremlagde på vores møde var interessante og det vil vi gerne arbejde videre med. Vi vil gerne selv have indflydelse her i sognet, så det kan vi måske få på denne måde. Det ser jo ud til at Jan Rødland har travlt og vi er nok lidt klar til at der må ske noget og gerne med ønsker fra vores lokale naboer.

6. Grusgraven, Inga forsøger at sætte et møde op med Erholm, Poul og hun selv. Det er nok lidt ud i fremtiden med reetablering af området hvor der igen er udvidet til udvinding af grus.

7. Næste møde: Hvis vi kan nå det på dette møde, uddeler vi opgaver i forbindelse med vælgermødet den 21/10, så kan vi holde fri i September måned. Dvs. så er næste møde **21/10 kl. 19.00**

Vi blev enige om at gøre klar til Vælgermødet den **21/10 kl. 16.00**. Jeg vil gerne spørge om Anja og Peter på Violvej vil hjælpe.

8. Eventuelt

Vi har jo lige en lille opgave med omdeling af "Det sker" Jeg kommer rundt med dem der skal omdeles.

Jeg vil gerne tage Helles rute, vi passer lidt på hende i øjeblikket.

Hvis andre har mod på at planlægge Temadag 2026, melder I jer bare til hos Steen Søgaard. Mona har meldt sig på banen.